
Reservation

Stadsbyggnadsnämnden 2022-08-25
Ärende 16: Detaljplan för del av fastigheterna Innerstaden 9:142 och 6:59 samt
Allmänna sjukhuset 7 och 9 i Teatern och Allmänna sjukhuset i Malmö 8Dp 5798)

Cykelbanorna måste prioriteras i staden, för klimatet och hälsans skull!

Vänsterpartiet har tidigare i detta ärende framfört hur viktigt det är att ge goda förutsättningar
för cykeltrafiken i Malmö. Det som ofta förs fram är att en satsning på cykelbanor både är
bra för miljön och den personliga hälsan. I denna begäran om planuppdrag stryks en
cykelväg som korsar gamla idrottsplatsen som är en del av en cykelbana från Johannesplan
till Baltiska vägen. Anledning som förs fram är att cykelbanan försvårar skötseln av
idrottsområdet.

Vänsterpartiet har svårt att förstå motivet till att inte ge cykeltrafiken plats i Malmö. I en
omställning från biltrafik till mer miljövänliga fordonslag kan det bli målkonflikter, dessa ska vi
försöka lösa istället för att se problem och stryka bort sedan länge planerade cykelvägar.

Vi vidhöll vår tidigare ståndpunkt som syftade till att cykelbanan ska finnas kvar enligt den
ursprungliga planen. Då vårt yrkande inte fick gehör reserverar vi oss till förmån till eget
förslag.

För Vänsterpartiet Mikael Andersson

med instämmande av Sara Andersson

Bilaga § 259d


